
18. Medlemsforslag om svarfrister ved henvendelser til Børne- og Ungdomsborgmesteren
Udvalget skal drøfte svarfrister i forbindelse med henvendelser til Børne- og Ungdomsborgmesteren. 

MEDLEMSFORSLAG

Kasper Johansen har i mail af 27. august 2008 anmodet om en drøftelse på BUU-mødet 
af svarfrister, når man henvender sig til Børne- og Ungdomsborgmesteren, som borger, 
skolebestyrelse eller lignende. Herunder en redegørelse for hvordan man fra BUF og 
borgmesterens side har besvaret henvendelser fra Lykkebo Skole i denne sag.

Motivation:

Jeg har i flere af de sager der har kørt i denne valgperiode, en del gange fået oplyst, at folk oplever, 
at der går måneder før de får et svar. Mange oplever, at selv om de skriver til Bo, får de et 
"embedsmandssvar" lang tid efter, således også i denne konkrete sag. Det er uklart for mig, hvilken 
praksis der er for henvendelser og om det er klart for dem der henvender sig, hvad de kan forvente.

bilag
1. Notat fra forvaltningen om svarfrister i BUF
2. Notat med redegørelse for medlemsspørgsmål fra Kasper Johansen

Sagen blev udsat.


